
Skål (buitengewone) bestuursvergadering 8 februari 2019 Buitengoed Slavante 

Jacques Collen, Fritz van Hattem, Eric Leen, Peter Werres, Robert-Jan Derckx en Cees van 

Stiphout 

Verontschuldigd: Willy-Paul Carlier en Jean Janssen 

————————————————————————————————————— 

 

2018 lidmaatschappen moeten nagekeken worden; wat is de huidige status daarvan. Naar wie 

is een factuur verzonden?? 

Dat is op dit moment niet duidelijk en dat moet opgevraagd worden bij Stefan Hazen. 

Jean Janssen neemt het penningmeesterschap van Skal over te nemen m.i.v. 2019. 

Verdere snelle actie is gewenst … er is toch enige serieuze bezorgdheid, mede in verband met 

de ontvangen mail van Jean Janssen: 
 

Goede morgen heren, 

Ik zou vanmorgen een overleg hebben met Stefan Hazen om de boekhouding over te dragen. 

Helaas heeft hij net afgezegd omdat hij de zaken nog niet op orde had. De volgende 

mogelijkheid voor een overdracht is pas na 27 februari, dus na de jaarvergadering. Ik heb bij 

de jaarvergadering dus geen financiële gegevens en geen inzage in de boeken gehad.  

Vriendelijke groet, 

Jean Janssen  

 

Cees vraagt - namens het bestuur - bij Stefan Hazen alle informatie omtrent de uitgezonden 

facturen en de stand van de bankrekening opvraagt. Dat bericht moet nu naar Stefan verzonden 

worden, die overigens zijn lidmaatschap met ingang van 2019 heeft opgezegd.  

De kascommissie moet ook zijn werk kunnen doen voorafgaand aan de ALV. 

De facturen voor 2019 worden pas verzonden na de ALV van 26 februari 2019 in Ons Krijtland 

te Epen. Dat laatste wordt een gezamenlijke actie van Jean en Cees. 

 

De vraag wordt gesteld aan Fritz om het voorzitterschap voor enige tijd op zich te nemen. 

Maar Fritz wil - alvorens te antwoorden - eerst samen er eerst nog eens over spreken om naar 

de verdere toekomst te bekijken. Wel is hij bereid als het om het ceremoniële deel betreft, maar 

er moet nadrukkelijk verder gekeken worden. 

De hele doelstelling en situatie rondom ‘elkaar ontmoeten’ is helemaal veranderd. 

Misschien moeten wij wel een soort ‘Probus’ worden, maar dan op toeristisch/horeca-gebied. 

Er moet wel strategisch gehandeld worden en het bestuur moet dan samen met Fritz daaraan 

inhoud geven. Fritz wil en kan niet de aanjager zijn; dat moet het hele bestuur zijn en de 

bestuursleden moeten een duidelijke taak hebben. 

Cees kan een deel van de taak van Jacques overnemen; met name de communicatie naar de 

leden. Jacques blijft archief doen en meer zaken op de achtergrond regelen. 

Esther wordt afgemeld als president in Torremolinos. Voorlopig het presidentschap daar als 

‘vacature’ vermelden. 

Jacques stuurt de complete ledenlijst naar Cees (met het te betalen contributie bedrag). 

 

Nu op naar de ALV van 26 februari a.s. en de praktische zaken. 

 

Praktische regeling van de bijeenkomst ALV op 26/2/2019 door Jacques. 

▪ Cees opent de vergadering en behandelt de eerste agendapunten. 

▪ Fritz kandideert voor het presidentschap en kan de vergadering daarna voorzitten. 

▪ Hij geeft een toelichting op de huidige situatie en een blik naar de toekomst. 



▪ Financiën behandelen naar de stand van zaken op dat moment en de situatie uitleggen 

aan de leden. 

Momenteel een 20-tal aanmeldingen voor deze vergadering. 

 

Om 13.45 uur wordt de vergadering gesloten. 

 

Cees van Stiphout 


